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Nuorisovaltuusto kehittää Pöytyää 
 vetovoimaisena nuorisopalvelujen kuntana. 

  Sivistystoimen strategia 

 

 

TOIMINTAKERTOMUS 2022 

Pöytyällä toimii Kuntalain mukainen nuorisovaltuusto, joka on paikallisista, 13–19-vuotiasta, nuorista 

koostuva vaikuttajaryhmä. Nuorisovaltuusto edustaa kaikkia Pöytyällä asuvia nuoria paikallisessa 

päätöksenteossa. Nuva pyrkii parantamaan osallisuutta ja kehittämään nuorten kuulemis- ja 

vaikuttamismahdollisuuksia sekä lisäämään kunnan viihtyisyyttä. 

 

Pöytyän nuorisovaltuuston kokoonpano, kaudella 2021-2022, oli seuraava: Ebubechukwu 

Ihekweazu, Ronja Kapanen, Veeti Kivinen, Karoliina Olli, Jenni Peltola, Sanni Peltola, Eetu Salmi, Elsa 

Sundberg, Aliisa Suutari ja Mikael Vaittinen. Kertomusvuonna nuorisovaltuuston puheenjohtajana 

toimi Aliisa Suutari, varapuheenjohtajana Mikael Vaittinen ja sihteerinä Karoliina Olli.  

Nuorisovaltuuston varsinaisia kokouksia oli yhteensä kahdeksan. Nuva aloitti kevättoimikautensa 

etäkokouksena Teamsissa, mutta jo seuraavassa kokouksessa oltiin Yläneellä läsnäkokouksessa. 

Nuorisovaltuuston ohjaajana toimi Anna-Leena Ranto ja kokouksiin oli kutsuttuna myös Jere Lintula. 

Kokouksiin ja tapahtumiin järjestettiin tarvittaessa kuljetus.  

Pöytyän kunnan hallintosäännön mukaisesti (1.8.2021) nuorisovaltuusto voi nimetä lautakuntiin ja 

kunnanvaltuustoon edustajansa, jolla on läsnä- ja puheoikeus lautakunnan kokouksessa. 

Nuorisovaltuustoa edusti yhteisöllisyyslautakunnassa Mikael Vaittinen (Sanni Peltola), teknisessä 

lautakunnassa Aliisa Suutari (Jenni Peltola), sivistyslautakunnassa Jenni Peltola (Sanni Peltola), ja 

kunnanvaltuustossa Jenni Peltola (Sanni Peltola). Nuorisovaltuuston kunnanvaltuustokummin 

tehtäviä hoitivat Karri Kinisjärvi, Veikko Niittymaa ja Sanna Pitkänen. 

 

Tapahtumia ja toimintaa 

2.3.   Pöytyän kunnan Yläneen toimipisteen tiloille etsitään uutta käyttötarkoitusta. Yläneen 

 nuorisotalo Kalliola kaipaisi peruskorjausta ja yhdeksi vaihtoehdoksi on esitetty 

 muuttoa kunnan Yläneen toimipisteen tiloihin. Nuorisovaltuusto kävi tutustumassa tiloihin. 

 

                4.4.   Nuorisovaltuusto kokousti kunnan Kyrön toimipisteessä ja tapasi kunnanjohtaja Mika Joen. 
 Pöytyän yhtenäiskouluissa tehdyn Google Forms -kyselyn pohjalta laadittiin tekniselle 
 lautakunnalle esitys puistopenkkien sijoittamisesta. 
  
             6.4.  Lapsi ja perheneuvosto kutsui nuorisovaltuuston edustajat Mikael Vaittisen ja Elsa 
 Sundbergin Teams-kokoukseen keskustelemaan nuorten vaikuttajatoiminnasta.  
 



22.8.  Varsinais-Suomen hyvinvointialueen nuorisovaltuustoon esitetään nimettäväksi Karoliina Olli 
 ja varajäseneksi Mikael Vaittinen. 

 

14.9.  Osallistuvan budjetoinnin määrärahan käytöstä Google Formsilla toteutetun kyselyn 
 vastausaika päättyi. Kysely on jaettu Pöytyän 3.-9. luokkalaisille. Vastauksia saatiin 92. 

 

30.8.  Kyrön skeittiparkin avajaisissa, tapahtumatorilla, nuvan ständillä olivat Aliisa Suutari, Sanni 
 Peltola ja Elsa Sundberg. 

 

21.9.  Lausuntoa kunnanvaltuustolle uuteen kuntastrategiaan kirjoittivat Jenni Peltola, Elsa 
 Sundberg ja Aliisa Suutari. 

 

13.10. Nuva päätti kunnan osallistuvan budjetoinnin määrärahan käytöstä seuraavasti: 
 Hankitaan Kyrön ja Riihikosken kirjastoihin lainattavaksi, kumpaankin 5 kpl skeittilautoja 

 suojavarusteineen ja Yläneen kirjastoon 6 kpl SUP-lautoja. Lisäksi järjestetään bändi-ilta 
 Kisariihessä. Osallistuvan budjetoinnin raha oli jaossa ensimmäisen kerran. 

 

26.10. Maakunnallinen nuorisotoimen kuntakierros2022 kävi Pöytyällä. Auran ja Oripään 
 nuorisopalvelujen kanssa yhteisen pöydän äärellä olivat Aliisa Suutari ja Elsa Sundberg.  

 
 Koulukohtaiset nuorisovaltuustovaalit Elisenvaaran yhtenäiskoulussa ja lukiossa, sekä 
 Riihikosken että Yläneen yhtenäiskouluissa. Valinnat tehtiin marraskuun loppuun mennessä. 

 
 

 

          2.12.  Pöytyän joulunavaus Kyrön torilla 
 Koko porukalla nuvalaiset joulutonttuina,  
 valtuustokummi Veikko joulupukkina ja hänen   

 puolisonsa Elisa joulumuorina. 
 

 



 
 
9.12.  Jambon (Jami Kiskonen) ja Kliffan (Ilari Mettälä) keikka Kisariihessä, dj Veeti Ossi. 
 
 Osallistuva budjetointi (kunnanhallitus 27.6.2022):  

 10 000 euron käyttö 
 Skeittilaudat + turvavälineet 2650 € 
 SUP-laudat   2718,44 € 
 Team Agency: JAMBO ja dj Veeti Ossi 2970 € 
 Rajupaja Oy   1661,56 € 
 

 
15.12. Nuorisovaltuuston kapulanvaihto Kaidanojan kartanolla 
 

Viestintä ja media 

Nuorisovaltuuston viestinnästä vastasivat viestintävastaava ja puheenjohtaja joko yhdessä tai 
erikseen. Pöytyän nuorisovaltuuston oma tiedotuskanava on Instagram @poytyannuva  
Instagram-stooriin päivitettiin jokaisesta kokouksesta tärkeimmät asiat. 
Alkuvuodesta Instagramissa esiteltiin nuorisovaltuuston jäsenet ja joulukuussa tehtiin 
joulukalenteri, jossa kukin vuorollaan kuvasi omia puuhailujaan yhden päivän aikana. 
 
 

 


